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Protokół nr XXIII/20 
z obrad XXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się w dniu 24 marca 2020  roku 
w holu Urzędu Miejskiego w Łomży 

 

Na ogólną liczbę 23 radnych Rady Miejskiej Łomży w obradach sesji uczestniczyło 13 

radnych, co stanowi   56,52 %  ogółu radnych. 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyły osoby zgodnie z załączonymi listami 

obecności. 

Obrady sesji rozpoczęto  o godz. 16.35, a zakończono o godz. 17.20. 
 

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Otworzyła obrady XXIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. Zwróciła uwagę, że 

sesja miała odbyć się w dniu jutrzejszym, jednak ze względu na zmianę przepisów 

odbywa się w dniu dzisiejszym z bardzo ograniczonym porządkiem dziennym, przede 

wszystkim, aby przyjąć zmiany w budżecie, bo jest to podstawą funkcjonowania 

miasta.  Po zapoznaniu się z listą obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

Poprosiła następnie o uwagi do  zaproponowanego porządku obrad.  

Andrzej Grzymała – Wiceprzewodniczący Rady  

 Zabierając głos wnosi, aby porządek dzisiejszej sesji ograniczyć  tylko do 

punktów: 

„Przyjęcie protokołu z obrad  XXI sesji Rady Miejskiej Łomży.” 

„Podjęcie uchwał: 

a)   w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 
2020 -   2034  /druk nr 372, 372/1, 372A z autopoprawką/ 

b) w sprawie zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2020 /druk nr 369, 

369/1,369B/ -  wiodąca Komisja Finansów i Skarbu Miasta”  

Pozostałe punkty będą procedowane na następnej sesji. 

Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta  

Wnosi, aby na dzisiejszej sesji były procedowane punkty dotyczące spraw 

oświatowych, w których obligują terminy podjęcia uchwał do końca marca, jak również 

aby można było ruszyć z naborem do burs. W związku z powyższym wnosi o 

wprowadzenie punktów: 

1.„Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w Technikum nr 6 w Łomży w Zespole Szkół 

Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży /druk nr 381, 381A/”  

2.„Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w IV Liceum Ogólnokształcącym w Łomży w Zespole 

Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Łomży 

Nr 6 w Łomży /druk nr 382, 382A/”  

oraz pozostawienie punktu: 
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„Podjęcie uchwały  w sprawie określenia kryteriów wraz z liczba punktów w 

postepowaniu rekrutacyjnym do Burs Nr 1, 2, 3 w Łomży, dla których Miasto Łomża 

jest organem prowadzącym /druk nr 367, 367A/”  
 

Wiesław Grzymała – radny 

 Zabierając głos w dyskusji stwierdził, że jego zdaniem tryb, w jakim została 

zwołana sesja posiada błędy prawne. Jeżeli już, to powinna odbyć  się sesja 

nadzwyczajna. Nie wie jak to się stało, że sesja zwołana na jutro, jest w takim trybie 

przekładana na dzisiaj. Jego zdaniem jest to nieprawne. W związku z tym wydaje się 

jemu, że jeżeli są sprawy pilne budżetowe, to ewentualnie  zmiany w budżecie tak, ale 

wszystkie inne wnioskuje o oddalenie. Zauważył, że można było zwołać sesję 

nadzwyczajną, zauważył, że rozmawiał z radnymi i niektórzy dopiero po 16.00 

odbierali maile że o 16.00 odbywa się zwyczajna sesji. Rozumie, że jest bardzo trudny 

czas, ale  w dniu dzisiejszym Rada podejmuje uchwały zgodnie z obowiązującymi 

przepisami. Jeżeli więc już, to tylko sprawy budżetu ważne dla miasta. 

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Poinformowała, że przed podjęciem takiej decyzji wszystko uzgadniali, prosi 
więc o wyjaśnienia Radcę Prawnego.  

Mieczysław Jagielak – Radca Prawny 

 Stwierdził, że jest to przypadek, który można nazwać wyjątkowym, ponieważ, 

jak sięgnąć pamięcią sesje były przekładane do przodu, ale nigdy nie cofano. Jest to 

związane z tym, że dotarła informacja, iż od dnia jutrzejszego zawieszone są wszystkie 

zgromadzenia. Na poprzedniej sesji mówił, że Rada Miejska też jest zgromadzeniem i 

należy brać pod uwagę, iż bezwzględny zakaz spotkań może dotyczyć także radnych 

obradujących na sesji, chyba, że zostanie zastosowany inny tryb, typowo 

elektroniczny, co w przypadku miasta, po pierwsze,  jest niezgodne ze Statutem, po 

drugie byłoby niemożliwe. Przyjęty wariant jest więc optymalny, podjęto decyzję, że 

sesja, która ma się odbyć jutro, będzie odbyta w dniu dzisiejszym. Jeżeli dostanie je 

dwunastka, to ta obecność  zaświadczy o jej prawomocności. Sesja została zwołana 

wyłącznie w zakresie materiałów, które były przygotowane na sesję jutrzejszą, 

dostarczono zawiadomienie wszystkim radnym. Jeżeli jest potwierdzenie, że wysłano 

zawiadomienie na sesję do godz. 16.00 do wszystkich radnych, w ramach granicy 

materiałów, które zostały przygotowane na sesję jutrzejszą, to przełożenie o dzień, w 

zasadzie, nawet, gdyby przyjąć, że jest to sesja nadzwyczajna, przy sytuacji, jaka jest 

w kraju, przy materiałach, które radni mają, a dotyczy to przede wszystkim budżetu i 

tych zmian, które są robione po to, aby przystąpić skutecznie do walki z wirusem, 

kwestia, czy ktoś tą sesję zaskarży, czy nie, czy wyciągnie jakieś inne wnioski, czy nie 

jest dla niego drugorzędna. Jeżeli jest taka potrzeba, uważa, że dwunastu radnych 

obecnych na sali daje legitymacje do obrad.  
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Andrzej Wojtkowski – radny 

 Stwierdził, że nie zgadza się z wypowiedzią radnego Wiesława Grzymały, 

zwracając uwagę, że przed sesją odbyło się posiedzenie Komisji Finansów i Skarbu 

Miasta, na które radni mailowo przesyłali pytania. Dodatkowo o godz. 14.00 

pracownicy Biura Rady dzwonili z informacją o przełożeniu sesji i pytali, czy dany radny 

będzie, czy też nie. Być może niektórzy maile odebrali po 16.00, ale telefony również 

były.  Poprosił następnie o informacje, czy inne projekty uchwał będą w dniu 

dzisiejszym procedowane, w szczególności chodzi mu o punkt dotyczący  mieszkań 

chronionych, są to również bardzo ważne sprawy.  

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Zauważył, że jeżeli radni będą tak podchodzili do tematu, to należałoby 

procedować wszystkie punkty zawarte w porządku.  

Wiesław Grzymała – radny 

 Zabierając ponownie głos zwrócił się do radnego Wojtkowskiego z prośbą, aby 

nie mieszał komisji, która odbywała się w terminie z sesją.  

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Poddała pod głosowanie  zgłoszone przez radnego Andrzeja Grzymałę wnioski 

o zdjęcie z porządku obrad: 

1.  Punktu 4. Analiza  funkcjonowania Zakładu Gospodarki Odpadami Sp. z o.o. w 

Łomży oraz gospodarki odpadami komunalnymi /druk nr 365/ -  wiodąca Komisja 

Gospodarki Komunalnej Rozwoju i Przedsiębiorczości 

Rada w wyniku glosowania 12 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących 

punkt zdjęła 

2. Punktu 3. Ocena stanu bezpieczeństwa, porządku i spokoju publicznego  w mieście 
za 2019 rok. Wnioski i prognozy na rok bieżący w oparciu o informacje: 

a) Komendanta KMPSP /druk nr 362/ 
b) Komendanta KMP /druk nr362/2/ 
c) Inspektora ITD /druk nr 362/1/ 
d) Komendanta Straży Miejskiej /druk nr 373/  - wiodąca Komisja 

Bezpieczeństwa 
 

Rada w wyniku głosowania 12 głosami za, przy braku przeciwnych i   wstrzymujących 

punkt zdjęła 
 

3.  Punktu 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w trybie 

przetargu, nieruchomości stanowiących własność Miasta Łomża, położonych w 

Łomży na obszarze scalenia gruntów przy ul. Żabiej  /druk nr 366, 366A/ -  wiodąca 

Komisja Gospodarki Komunalnej Rozwoju i Przedsiębiorczości 

Rada w wyniku głosowania 12 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących 

punkt zdjęła 

4. Punktu 4. Podjęcie uchwał: 
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a) w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty /druk nr 378, 378A/ 

b) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości /druk nr 378, 378B/ 

c) w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta 
Łomża /druk nr 378, 378C/ 

d) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi /druk nr 
378, 378D/ -  wiodąca Komisja Gospodarki Komunalnej Rozwoju i 
Przedsiębiorczości 

 

      Rada w wyniku głosowania 12 głosami za, przy braku przeciwnych i 

wstrzymujących punkt zdjęła 
 

5. Punktu 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg publicznych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 
remontem, utrzymaniem i ochrona dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta 
Łomża /druk nr 380, 380A/ - wiodąca Komisja Bezpieczeństwa 
  

  Rada w wyniku głosowania 12 głosami za, przy braku przeciwnych i 

wstrzymujących punkt zdjęła 
 

6. Punktu 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  bezdomności zwierząt  na terenie 

miasta Łomża na rok 2020 /druk nr 371, 371A/  - wiodąca Komisja 

Bezpieczeństwa 

Rada w wyniku głosowania 12 głosami za, przy braku przeciwnych i 

wstrzymujących punkt zdjęła 

7. Punktu 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien 

spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części  /druk nr 370, 370A/  - wiodąca Komisja 

Bezpieczeństwa 

Rada w wyniku głosowania 12 głosami za, przy braku przeciwnych i 

wstrzymujących punkt zdjęła 

8. Punktu 11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwałę Rady 

Miejskiej Łomży nr 74/VIII/19 z dnia 17 kwietnia 2019 r. w sprawie  przekształcenia 

mieszkań chronionych w mieszkania chronione wspierane i mieszkania chronione 

treningowe oraz ustalenia zasad odpłatności za pobyt w tych mieszkaniach /druk nr  

364, 364A/ - wiodąca Komisja Rodziny, Sportu i Zdrowia 

Rada w wyniku głosowania 12 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących 

punkt zdjęła 
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9. Pozostawienie Punktu 12. Podjęcie uchwały  w sprawie określenia kryteriów wraz 
z liczba punktów w postepowaniu rekrutacyjnym do Burs Nr 1, 2, 3 w Łomży, dla 
których Miasto Łomża jest organem prowadzącym /druk nr 367, 367A/ - wiodąca 
Komisja Edukacji i Kultury 
 

Hanka Gałązka – radna 

 Prosi o zapisanie w protokole, że jest za pozostawieniem punktu 

Rada w wyniku głosowania 12 głosami za, przy 1 przeciwnym i braku wstrzymujących 

punkt pozostawiła 

10. Zdjęcie punktu 13.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom 

stanowiącym przedłużenie ulicy Kolejowej i Towarowej /druk nr 375, 375A/ - 

wiodąca Komisja Edukacji i Kultury 

Rada w wyniku głosowania 13 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących 

punkt zdjęła 

11. Zdjęcie punktu 14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu 

zlokalizowanemu na skrzyżowaniu  ulic Geodetów,  Kolejowej i Towarowej /druk 

nr 376, 376A/ - wiodąca Komisja Edukacji i Kultury 

Rada w wyniku głosowania 13 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących 
punkt zdjęła 

12. Wprowadzenie punktu „Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o 
zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum nr 6 
w Łomży w Zespole Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży 
/druk nr 381, 381A/ - wiodąca Komisja Edukacji i Kultury” 

 

Rada w wyniku głosowania 12 głosami za, przy 1 przeciwnym i braku wstrzymujących 

punkt wprowadziła 

13. Wprowadzenie punktu „Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o 

zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w IV Liceum 

Ogólnokształcącym w Łomży w Zespole Szkół Technicznych i 

Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Łomży Nr 6 w Łomży 

/druk nr 382, 382A/ - wiodąca Komisja Edukacji i Kultury” 

Rada w wyniku głosowania 12 głosami za, przy 1 przeciwnym i braku wstrzymujących 

punkt wprowadziła 

14. Zdjęcie punktu 17. Ocena realizacji Łomżyńskiego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz Innych Uzależnień za 2019 rok  
/druk nr 374/ - wiodąca Komisja Rodziny, Sportu i Zdrowia 

 

Rada w wyniku głosowania 13 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących 
punkt zdjęła 
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15. Zdjęcie punktu 18. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej 
za 2019 r. Ocena funkcjonowania Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 201 
r. /druk nr 377/   -  wiodąca Komisja Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 

Rada w wyniku głosowania 13 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących 
punkt zdjęła 
 

16. Zdjęcie punktu 19. Ocena funkcjonowania Placówki Opiekuńczo - Wychowawczej 
w Łomży za 2019 r. /druk nr 368/ - wiodąca Komisja Rodziny, Sportu i Zdrowia 

 

Rada w wyniku głosowania 13 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących 
punkt zdjęła 
 

17. Zdjęcie punktu 20. Ocena funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej za 2019 rok. 
/druk nr 361/  - wiodąca Komisja Rodziny, Sportu i Zdrowia 
 

Rada w wyniku głosowania 13 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących 
punkt zdjęła 
 

18. Zdjęcie punktu 21. Ocena realizacji  zadań z zakresu wspierania rodziny za 2019 
rok oraz przewidywane potrzeby związane z realizacją zadań /druk nr 363/  - 
wiodąca Komisja Rodziny, Sportu i Zdrowia 

 

Rada w wyniku głosowania 13 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących 
punkt zdjęła 
 

19. Zdjęcie punktu 22. Zajęcie stanowiska w sprawie pism skierowanych do Rady. 
 

Rada w wyniku głosowania 13 głosami za, przy braku przeciwnych i wstrzymujących 
punkt zdjęła 
 

20. Zdjęcie punktu 23. Sprawy różne. 
 

Rada w wyniku głosowania 11 głosami za, przy 2 przeciwnym i braku wstrzymujących 

punkt pozostawiła 

Rada realizowała następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z obrad  XXI sesji Rady Miejskiej Łomży. 

2. Informacja o pracy Prezydenta w miesiącu lutym 2020 r. /druk nr 360/ 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 

2020 -   2034  /druk nr 372, 372/1, 372A z autopoprawką/ 

b) w sprawie zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2020 /druk nr 369, 

369/1,369B/ -  wiodąca Komisja Finansów i Skarbu Miasta  

4. Podjęcie uchwały  w sprawie określenia kryteriów wraz z liczba punktów w 

postepowaniu rekrutacyjnym do Burs Nr 1, 2, 3 w Łomży, dla których Miasto Łomża 

jest organem prowadzącym /druk nr 367, 367A/ - wiodąca Komisja Edukacji i 

Kultury 

5. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w Technikum nr 6 w Łomży w Zespole Szkół 

Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży /druk nr 381, 381A/ - wiodąca 

Komisja Edukacji i Kultury  



7 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w IV Liceum Ogólnokształcącym w Łomży w 

Zespole Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii Skłodowskiej-

Curie w Łomży Nr 6 w Łomży /druk nr 382, 382A/ - wiodąca Komisja Edukacji i 

Kultury  

7. Sprawy różne. 
 

Alicja Konopka  – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Przed  przystąpieniem do realizacji porządku obrad zwróciła uwagę, że zdjęcie 

punktów z dzisiejszej sesji nie oznacza, że do tematów Rada nie powróci. Chodzi tylko 

o to, że w obecnej sytuacji, czas jest trudny, należy pracować tak, „na skróty”. 

Podkreśliła, że do tej pory Rada tak nie pracowała.    
 

Ad. 1 
 

Alicja Konopka  –Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Poprosiła o uwagi do protokołu z obrad XXI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
Radni uwag nie zgłosili. Rada przyjęła protokół z obrad XXI sesji. 
 

Ad. 2 
 

Alicja Konopka  –Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

  Poprosiła o uwagi do informacji o pracy Prezydenta w miesiącu lutym 
2020 roku.  
  Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 

Wiesław Grzymała – radny 
 

Zwrócił uwagę, że należy być konsekwentnym, w porządku miał pozostać tylko 

budżet i proponowane przez Prezydenta punkty. Tego punktu być nie powinno.  
 

Alicja Konopka  –Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 

 Odpowiadając radnemu zwróciła uwagę, że ten punkt nie został zdjęty.  
Zamknęła realizację pkt-u 2. 
 

Ad. 3 a, b 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Edyta Śledziewska  – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

 Przedstawiła opinię Komisji  Edukacji i Kultury w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2020 rok w działach merytorycznie podległych Komisji (w załączeniu). 

Mariusz Tarka - Przewodniczący Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

 Przedstawił opinię Komisji Finansów i Skarbu Miasta w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 2020 - 2034  (w załączeniu 

do protokołu) oraz opinię w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok 

(w załączeniu do protokołu). 
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 Alicja Konopka  – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Otworzyła dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020 -2034   określony drukiem nr 372 A 

z autopoprawką. 

 Na 13 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych, głosów przeciw  brak, wstrzymujący 

1. Rada uchwałę podjęła. 

 Uchwała Nr 234/XXIII/20 
 Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 24 marca  2020 r. 

 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 2020 
– 2034  – w załączeniu 

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta na 2020 rok określony drukiem nr  369 B. 

 Na 13 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych,  głosów przeciw brak,  wstrzymujący 

1. Rada uchwałę podjęła. 

Uchwała Nr 235/XXIII/20 
Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 24 marca  2020 r. 

 

w sprawie zmian w budżecie miasta Łomża na rok 2020   – w załączeniu. 

Ad. 4 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Edyta Śledziewska  – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

 Przedstawiła opinię Komisji  Edukacji i Kultury w sprawie  określenia kryteriów 

wraz z liczba punktów w postepowaniu rekrutacyjnym do Burs Nr 1, 2, 3 w Łomży, dla 

których Miasto Łomża jest organem prowadzącym /druk nr 367, 367A/ (w załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia kryteriów wraz z liczba punktów w postepowaniu rekrutacyjnym do Burs Nr 

1, 2, 3 w Łomży, dla których Miasto Łomża jest organem prowadzącym  określony 

drukiem nr 367 A. 

 Na 13 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących 

brak. Rada uchwałę podjęła. 
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 Uchwała Nr 236/XXIII/20 
 Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 24 marca  2020 r. 

 

w sprawie określenia kryteriów wraz z liczba punktów w postepowaniu 
rekrutacyjnym do Burs Nr 1, 2, 3 w Łomży, dla których Miasto Łomża jest 
organem prowadzącym – w załączeniu 

Ad. 5 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Edyta Śledziewska  – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

 Przedstawiła opinię Komisji  Edukacji i Kultury w sprawie  złożenia wniosku o 

zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Technikum nr 6 w 

Łomży w Zespole Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży /druk nr 

381, 381A/  (w załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w 

Technikum nr 6 w Łomży w Zespole Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 

w Łomży określony drukiem nr 381A. 

 Na 13 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących 

brak. Rada uchwałę podjęła. 
 

 Uchwała Nr 237/XXIII/20 
 Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 24 marca  2020 r. 

 

w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania 
wojskowego w Technikum nr 6 w Łomży w Zespole Szkół Ekonomicznych i 
Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży – w załączeniu 

Ad. 6 
 

Omawianie punktu rozpoczęto od przedstawienia opinii Komisji. 

Edyta Śledziewska  – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 

 Przedstawiła opinię Komisji  Edukacji i Kultury w sprawie  złożenia wniosku o 

zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w IV Liceum 

Ogólnokształcącym w Łomży w Zespole Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 

4 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Łomży Nr 6 w Łomży /druk nr 382, 382A/  (w 

załączeniu). 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Alicja Konopka    – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
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Zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  

złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w 

IV Liceum Ogólnokształcącym w Łomży w Zespole Szkół Technicznych i 

Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Łomży Nr 6 w Łomży  

określony drukiem nr 382A. 

 Na 13 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, głosów przeciw  i wstrzymujących 

brak. Rada uchwałę podjęła. 

 Uchwała Nr 238/XXIII/20 
 Rady Miejskiej Łomży 
z dnia 24 marca  2020 r. 

 

w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania 
wojskowego w IV Liceum Ogólnokształcącym w Łomży w Zespole Szkół 
Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Łomży 
Nr 6 w Łomży  – w załączeniu 

Ad. 7 
 

W sprawach różnych problemów nie zgłoszono.  
 

Alicja Konopka – Przewodnicząca Rady 
 

 W związku z wyczerpaniem porządku dziennego zamknęła obrady XXIII 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży. 

 

Przewodnicząca 
Rady Miejskiej Łomży 

 
Alicja Konopka 

 
Protokołowała: 
 
D. Śleszyńska 

 


